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Behandeling verbonden partijen 

 

Naar aanleiding van de discussie over Verbonden Partijen in de raadscommissie van oktober  2017 is een aantal 

afspraken gemaakt over de verder behandeling van dit onderwerp. Er is afgesproken dat rond de zomer de 

huidige verbonden partijen geëvalueerd zouden moeten worden.  

 

Echter, in de door de raad vastgestelde Kadernota uit 2015 wordt de vierjaarlijkse evaluatie gekoppeld aan de 

nieuwe raad. De bedoeling was dat een nieuwe raad in een nieuwe politieke setting een vrije afweging  kan gaan 

maken over met welke partijen de gemeente verder zou willen, qua publiek nut en noodzaak. 

Door dit in de zomer te laten plaats vinden wordt dat evaluatiemoment in relatie tot de latere verkiezingen in 

feite naar voren gehaald, en dat voelt wel een beetje vreemd. En dit is ook niet conform de door U vastgestelde 

Kadernota. 

 

Om een voorbeeld te noemen: 

Stel dat de oude raad nu besluit verder te willen met Groningen Airport Eelde, en daartoe ook besluit, maar de 

nieuwe raad/coalitie in gewijzigde samenstelling van na 1 januari 2019 denkt daar precies anders over. Of 

andersom. 

Nog los van de effecten die de herindeling daarnaast zou kunnen hebben, want daardoor veranderen een aantal 

verbonden partijen (waarschijnlijk) ook nog, denk aan Meerschap Paterswolde. 

  

Ik zou er daarom conform de Kadernota aan u voor willen stellen  om de discussie over nut en noodzaak van de 

huidige verbonden partijen te verschuiven naar het voorjaar van 2019, wanneer de herindeling en de 

verkiezingen hebben plaatsgevonden. Dan kunnen ook de verbonden partijen van de toegetreden gemeente(n) 

mee afgewogen kunnen worden . 

 

Tenslotte stel ik aan u voor om de verantwoording over de huidige verbonden partijen van de (oude) gemeente 

Groningen dan in oktober 2018 laten plaatsvinden,  door het ter bespreking brengen van de gebruikelijke 

“bijsluiters”, waarin de kerninformatie en risico’s van de verbonden partijen zijn weergegeven. Dit natuurlijk 

naast de verantwoording die in de rekening wordt afgelegd. 

 

Ik hoop met dit voorstel een oplossing te hebben aangereikt voor de vorm van bespreking en haalbaarheid van 

de termijn van de vierjaarlijkse evaluatie van de verbonden partijen. Als u een andere vorm of aanpak voorstaat 

dan ga ik graag met u daarover in gesprek.  
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